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6 października 2017

Rozmowy z przedstawicielami firmy Orange

Marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas spotkał się z przedstawicielami
spółki Orange Polska: dyrektorem Rozwoju Sieci Mobilnej Marcinem Ney, dyrektorem
Komercyjnym – Region Małopolska Leszkiem Gajewskim oraz dyrektorem Rozwoju
Operacyjnego Techniki Justyną Adamczewską. Celem rozmów było wypracowanie
kompromisu dotyczącego budowy 40-metrowego masztu sieci telefonii komórkowej. W
spotkaniu brali udział także: dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej Mariusz Masny, burmistrz
Chęcin Robert Jaworski, starosta kielecki Michał Godowski.

 

Plany firmy umiejscowienia masztu w bliskim sąsiedztwie Parku Etnograficznego w Tokarni
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spotkały się z dużymi protestami.

– Rozwój operatora sieci komórkowej też jest dobry dla regionu, ponieważ zwiększa
dostępność. Nie chcemy blokować operatora, a poszukać dobrego rozwiązania, być może
innej lokalizacja. Ta obecnie zaproponowana ze względów krajobrazowych, otoczenia placu
zabaw dla dzieci jest dla nas trudna – mówił marszałek Adam Jarubas.


